
 
S K R A Ć E N I   Z A P I S N I K 

s konstituirajuće sjednice i 1. radne sjednice Savjeta za zaštitu potrošača javnih usluga  
na području Općine Ferdinandovac  

održane u utorak 23. listopada 2018. godine 
 

              Sjednicu je sazvao opdinski načelnik Opdine Ferdinandovac, sazivom KLASA: 022-05/18-01/99, URBROJ: 2137/15-18-
3 od 22. listopada 2018. godine, a održana je 23. listopada 2018. godine u Vijednici Opdine Ferdinandovac, Ferdinandovac, 
Trg slobode 28, s početkom u 14

00
 sati. 

 Na sjednici su bili nazočni slijededi imenovani članovi Savjeta:  
1. Miroslav Fuček, 
2. Dejan Novogradec, 
3. Helena Smrček,  
Ostali nazočni: 
-    Vjekoslav Maletid, opdinski načelnik Opdine Ferdinandovac, 
Zapisnik je vodila Helena Smrček. 
Opdinski načelnik Opdine Ferdinandovac, otvorio je konstituirajudu sjednicu Savjeta za zaštitu potrošača javnih 

usluga na području Opdine Ferdinandovac te je pozdravio sve nazočne. 
OPĆINSKI NAČELNIK: Utvrđujem da su na ovoj, konstituirajudoj, sjednici Savjeta za zaštitu potrošača javnih usluga 

na području Opdine Ferdinandovac nazočna sva 3 (tri) imenovana člana Savjeta. Sazivom Sjednice predviđen je slijededi 
Dnevni red konstituirajude sjednice: 

 
1.  Verificiranje mandata imenovanih članova Savjeta, 
2.  Izbor predsjednika i potpredsjednika Savjeta. 
 
OPĆINSKI NAČELNIK: Prelazimo na rješavanje Dnevnog reda točkama. 

 

Točka 1. 
Verificiranje mandata imenovanih članova Savjeta 

 

 OPĆINSKI NAČELNIK:  U Savjet za zaštitu potrošača javnih usluga na području Opdine Ferdinandovac imenovani su 
: 

1. MIROSLAV FUČEK, predstavnik Opdine Ferdinandovac iz reda Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac, za 

člana, 

2. HELENA SMRČEK, predstavnica Opdine Ferdinandovac iz reda Jedinstvenog upravnog odjela Opdine 

Ferdinandovac, za članicu, 

3. DEJAN NOVOGRADEC, predstavnik Udruge za zaštitu potrošača Grada Koprivnice i Koprivničko-križevačke 

Županije, za člana.  

 
OPĆINSKI NAČELNIK:  Molim imenovane članove da se izjasne da li prihvadaju imenovanje u Savjet za zaštitu 

potrošača javnih usluga na području Opdine Ferdinandovac.  
Utvrđujem da su sva 3 (tri) imenovana člana prihvatila imenovanje u Savjet za zaštitu potrošača javnih usluga na 

području Opdine Ferdinandovac te su ovime njihovi mandati verificirani. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 2. Dnevnog reda. 
 

Točka 2. 
Izbor predsjednika i zamjenika predsjednika Savjeta 

 
                OPĆINSKI NAČELNIK: Sukladno Poslovniku o radu Savjeta za zaštitu potrošača javnih usluga na području Opdine 
Ferdinandovac, članovi Savjeta biraju predsjednika i potpredsjednika Savjeta na konstituirajudoj sjednici. Koje osobe 
predlažete na navedene dužnosti ? 

Članovi Vijeda nakon kratkih konzultacija predložili su za predsjednicu Savjeta za zaštitu potrošača javnih usluga na 
području Opdine Ferdinandovac Helenu Smrček, a za potpredsjednika Miroslava Fučeka. 
 OPĆINSKI NAČELNIK: Dajem na glasovanje prijedlog imenovanja Helene Smrček za predsjednicu Savjeta za zaštitu 
potrošača javnih usluga na području Opdine Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko „PROTIV“, a tko „SUZDRŽAN“ ? 
 Utvrđujem da je Helena Smrček jednoglasno sa 3 (tri) glasa „ZA“ izabrana za predsjednicu Savjeta za zaštitu 
potrošača javnih usluga na području Opdine Ferdinandovac. 
 OPĆINSKI NAČELNIK: Dajem na glasovanje prijedlog imenovanja Miroslava Fučeka za potpredsjednika Savjeta za 
zaštitu potrošača javnih usluga na području Opdine Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko „PROTIV“, a tko „SUZDRŽAN“ ? 



 Utvrđujem da je Miroslav Fuček jednoglasno sa 3 (tri) glasa „ZA“ izabran za potpredsjednika Savjeta za zaštitu 
potrošača javnih usluga na području Opdine Ferdinandovac. 
 PREDSJEDNICA: Zahvaljujem vam na izboru na dužnost predsjednice Savjeta te predlažem da prijeđemo na 
rješavanje Dnevnog reda 1. radne sjednice. Predlažem Dnevni red kako slijedi: 
 

1. Razmatranje prijedloga i donošenje mišljenja o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Piškornica – 
sanacijsko odlagalište d.o.o. za primjenu novog cjenika javne usluge prikupljanja komunalnog otpada 
na području Opdine Ferdinandovac. 

 
 PREDSJEDNICA: Dajem na usvajanje ovako predloženi Dnevni red. Tko je „ZA“, tko „PROTIV“, a tko „SUZDRŽAN“ ? 
 Utvrđujem da je predloženi Dnevni red jednoglasno usvojen sa 3 (tri) glasa „ZA“. 
 
 PREDSJEDNICA: Prelazimo na rješavanje Dnevnog reda po točkama.  

  
 

Točka 1. 
Razmatranje prijedloga i donošenje mišljenja o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Piškornica – 
sanacijsko odlagalište d.o.o. za primjenu novog cjenika javne usluge prikupljanja komunalnog otpada  

na području Općine Ferdinandovac 
 
      PREDSJEDNICA: Prijedlog novog cjenika javne usluge prikupljanja komunalnog otpada na području Opdine 
Ferdinandovac primili smo u materijalima za sjednicu. Prijedlog novog cjenika upuden je Opdini Ferdinandovac na davanje 
suglasnosti. Opdinski načelnik Opdine Ferdinandovac, kao izvršeno tijelo Opdine, sukladno važedem Zakonu o održivom 
gospodarenju otpadom i Uredbi o gospodarenju komunalnim otpadom, nadležan je za davanje predmetne suglasnosti. 
Obzirom da se radi o javnoj usluzi te da se predmetnim cjenikom zadire u prava i obveze korisnika te usluge, potrebno je 
mišljenje Savjeta za zaštitu potrošača javnih usluga na području Opdine Ferdinandovac. Piškornica - sanacijsko odlagalište 
d.o.o. kao davatelj javne usluge prikupljanja komunalnog otpada s područja Opdine dužna je od 1. studenog 2018. 
obračunavati cijenu javne usluge sukladno volumenu spremnika u kojem se otpad predaje te broju odvoza otpada. Također, 
davatelj usluge obvezan je od korisnika na kudnom pragu prikupljati i biorazgradivi te reciklažni otpad. Odvoz reciklažnog 
otpada korisnici ne pladaju, a za biorazgradivi otpad predviđena je cijena prema broju odvoza. Korisnicima de se omoguditi 
da sami odluče da li žele predavati biorazgradivi otpad davatelju usluge ili de ga sami odlagati na vlastita kompostišta. 
Ukoliko se korisnik izjasni (pisanom izjavom) izjasni da de odlagati biorazgradivi otpad na vlastito kompostište davatelj 
usluge nede mu napladivati uslugu u tom dijelu te de time ukupna cijena odvoza za njega biti jeftinija. Radi poticanja 
odvajanja otpada u cjeniku su predviđene i ugovorne kazne koje de se napladivati korisnicima koji se nede pridržavati 
obveze odvajanja otpada. Kako se do sada za odvoz otpada pladala cijena prema broju članova kudanstva, što više nije 
sukladno zakonu, potrebna je izmjena cjenika te usklađenje sa zakonom. Kako Opdina do sada još nije nabavila kante za 
otpad za korisnike (a što je planirano u 2019.), odvajanje otpada privremeno de se vršiti putem odgovarajudih vreda koje de 
nabaviti te korisnicima podijeliti davatelj usluge. Iz prijedloga novog cjenika vidljivo je povedanje cijene odvoza otpada za 
korisnike, ali je vidljivo i povedanje aktivnosti i troškova davatelja usluga koje u konačnosti i dovode do povedanja cijene 
usluge. Također, vidljivo je da se planiranim cjenikom potiče korisnike na odvajanje otpada.  
PREDSJEDNICA: Otvaram raspravu. 
U raspravi koja je uslijedila u obzir su uzete i cijene drugih davatelja usluga, kao usporedba s predloženim cjenikom društva  
PSO. Raspravljene su zakonske obveze davatelja javne usluge te Opdine. Izvršena je usporedba trenutne cijene odvoza te 
predložene nove cijene. Predsjednica i potpredsjednik složili su se sa predloženim novim cjenikom. A predstavnik udruge za 
zaštitu potrošača, g. Dejan Novogradec izjasnio se da prihvada razloge povedanja, ali obzirom da se radi o povedanju cijene 
javne usluge za same korisnike, što de se posebno odraziti na samačka domadinstva suzdržan je po pitanju prijedloga novog 
cjenika. 
 
       PREDSJEDNICA: Zaključujem raspravu po ovoj točki te dajem na donošenje mišljenje o prijedlogu novog cjenika javne 
usluge prikupljanja komunalnog otpada na području Opdine Ferdinandovac. Predlažem donošenje pozitivnog mišljenja o 
davanju suglasnosti trgovačkom društvu Piškornica – sanacijsko odlagalište d.o.o. za primjenu novog cjenika javne usluge 
prikupljanja komunalnog otpada na području Opdine Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko „PROTIV“, a tko „SUZDRŽAN“ ? 
      Rezultati glasovanja su sljededi: PREDSJEDNICA: „ZA“, POTPREDSJEDNIK: „ZA“, Dejan Novogradec, član: „SUZDRŽAN“. 
      PREDSJEDNICA:   Utvrđujem da je  Savjet za zaštitu potrošača javnih usluga na području Opdine Ferdinandovac sa 2 (dva) 
glasa „ZA“ i 1 (jednim) glasom „SUZDRŽAN“ donio: 
 
Pozitivno mišljenje o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Piškornica – sanacijsko odlagalište d.o.o. za primjenu 
novog cjenika javne usluge prikupljanja komunalnog otpada na području Općine Ferdinandovac. 
 
Pozitivno mišljenje o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Piškornica – sanacijsko odlagalište d.o.o. za primjenu novog 
cjenika javne usluge prikupljanja komunalnog otpada na području Opdine Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i 
čini njegov sastavni dio, a upuduje se opdinskom načelniku Opdine Ferdinandovac. 



  
       PREDJEDNICA: Da li ima drugih pitanja, prijedloga ili primjedbi ? Bududi da je Dnevni red riješen po usvojenim točkama i 
nema više pitanja, primjedbi i prijedloga, zaključujem 1. sjednicu Savjeta za zaštitu potrošača javnih usluga na području 
Opdine Ferdinandovac u 14

40
 sati. 

 
 
 
ZAPISNIČAR:                                     PREDSJEDNICA: 
 

Helena Smrček                                 Helena Smrček 


